
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 4.2.2021 1900-2200 
Deltagere: Niels, Wiebke, HE, Peter, Johnny, Jesper og Simon 

Lars K med fra 20.00 m. sportnews. 

Rasmus Kongsted og Thomas S. Frederiksen deltager  

Fraværende:  

 

 

Dagsorden Referat 

1) Velkomst (SH) (10 min) Rasmus og Thomas deltager i intro og hilser på. 
 

2) Arsrapport mm 2020 (20 min) HE 
Gennemgang af regnskabet. Der er en fin forklaring på 
overskuddet.  
Revisoren færdiggør regnskabet. Underskrifterne må vente.  
Regnskabet lægges først ud på hjemmesiden efter at det er 
endelig godkendt og gennemgået på generalforsamlingen. 

3) Generalforsamling 2021 (20 min) Alle - incl årets priser? 
Drøftelser af om generalforsamlingen skal flyttes eller afholdes 
digitalt . Vi afventer nye retningslinjer og forlængelse/ophævelse 
af nuværende restriktioner og forsamlingsforbud.  
Nyt møde afholdes den 24.2.kl. 19. 
Der orienteres om udskydelsen på hjemmesiden og 
facebooksiderne. 
Da der kun har været en meget kort sæson, udgår priserne. 
Mulighed for at uddele en pris til dem der har udmærket sig 
særligt i 2021. 

4) Beklædning? (20 min) NR/JJ 
Status på klubtøjet. Klubben overgår til Puma til sommer. 
Hvem skal levere? Sportmaster i Ribe skal komme med et oplæg. 
Det skal være nemt for forældrene at lave køb og tilkøb. 

5) Sporten. (40 min) (Kl 2000)  LK 
Det skal kommunikeres ud til alle at alle betaler fuldt kontingent. 
Der udbetales godtgørelser. 
Der er en udfordring med damekontingentet i Ribe og Hviding. 
Det håber vi kan blive løst af den kommende koordinator for 
dame/pige fodbolden i RBK. 
LK er ved at få lavet aftaler med trænere og ledere for den næste 
sæson. 
Der er forespørgsler vedr. det lille lokale i klubhuset. Det er 



 

 

forbeholdt bestyrelsen og der henvises til de andre lokaler. 
Den nye infomail skal kommunikeres ud til medlemmer, ledere og 
trænere. (info@ribeboldklub.dk) 
Der skal inden længe tages stilling til om der skal arbejdes på en 
udlandstur til Holland i 2021. 
Hviding vil gerne indgå et samarbejde på u14 årgangen. 
Serie 1 og serie 5 vil gerne i gang med at træne. Faste 5 
mandsgrupper, løb og stationer med en ugentlig træning. 
Trænerne bedes sende et oplæg ind. 
Skal afklares med DBU.  
U11 -trænersituationen 
Der er gode tegn på at der bliver både u16 og u19 hold i den 
sæsonen efter sommerferien. 

6)  Nye til T-fest / 
Komite/Tulibeerfest/Pladsen (20 min) 

Alle 
PJ deltager i Tulipankomiteen indtil den rette kandidat er fundet. 
Alle skal gerne have navne på mulige kandidater til poster i både 
komiteen og til RC med til næste møde. 

7) Status på kontingentopkrævningen 
(10 min). 

HE/SH  
Medlemstallene fra kluboffice skal sammenholdes med betalende 
spillere. Betaler alle?  
Der skal indsamles data for at se hvor vi mister spillere. 

8) Samarbejde og svar RFC.(10 min) NR 
RBK betaler 9% af lokalelejen til RFC. 
Der udarbejdes et direkte skriv til RFC. 

9) Materialemand? Status (5 min) JJ 
 

10) Fodboldskole på plads?(5 min) JJ 
Udsættes. 
Er næsten på plads. 

11) Opstartspulje/fastholdelse? (5min) JF 
Udsættes. Kort oplæg ved JF. Evt. en pulje som afdelingerne kan 
søge. 
Der skal gives noget retur til spillerne/afdelingerne. 
Primært fokus skal være på styrkelse af sammenholdet og 
relationerne. 

12) Evt. (5 min) Planlægningen af deltagelse i Ikastcuppen sættes i gang 
(Susanne Nørgaard). Så mange årgange som muligt skal have 
tilbuddet om at deltage. 

Næste møde 24.2.kl. 19 
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